
Zápis z 6. zasedání AS FIM ze dne 16.12.2008 
 
Přítomni: Pražák Pavel, Mohelská Hana, Malý Filip, Košťál Ondřej, Havlík Martin, 
Vejsadová Alena, Bureš Vladimír 
Hosté: Poulová Petra, Janeček Václav, Kozel Tomáš, Gavalcová Táňa 
Omluveni: Chaloupská Pavlína, Milková Eva  
 
Program: 

1. Zahájení 
2. Doplnění Disciplinární komise FIM 
3. Aktualizace dlouhodobého záměru FIM na rok 2009 
4. Různé  
 

Průběh jednání: 
Bod 1: Zahájení – RNDr. Pražák  
Předseda AS FIM přivítal senátory a hosty a zahájil jednání dle navrženého programu.  
 
Bod 2: Doplnění Disciplinární komise FIM – Mgr. Kozel  
RNDr. Pražák předal slovo p. proděkanovi Mgr. Kozlovi, který vysvětlil senátorům důvody 
nutnosti doplnění Disciplinární komise FIM. Místo Ing. Šrámka Mgr. Kozel navrhl do komise 
Mgr. Rubáčka. 
 
Hlasování: 7 pro návrh – 0 proti 
Návrh na doplnění Disciplinární komise FIM byl přijat jednomyslně. 
 
 
Bod 3: Aktualizace dlouhodobého záměru FIM na rok 2009 – Doc. Janeček 
RNDr. Pražák předal slovo Doc. Janečkovi, který zastoupil RNDr. Poulovou a přednesl 
senátorům změny navrhované do dlouhodobého záměru FIM na rok 2009. Jedná se zejména o 
akreditaci doktorského studijního programu obor AI ve spolupráci s Univerzitou Pardubice; 
placené navazující studijní programy FM, MCR; zavedení nového zaměstnaneckého benefitu 
– Flexipass. 
 
Hlasování: 7 pro návrh – 0 proti 
Návrh na aktualizaci dlouhodobého záměru FIM na rok 2009 byl přijat jednomyslně. 
 
Bod 4: Různé – RNDr. Pražák  

1) Mgr. Kozel poděkoval senátorům studentské komory AS FIM za spolupráci na akci 
Den otevřených dveří a zároveň požádal o další spolupráci na termín 9.1.2009. 

2) Mgr. Kozel vznesl dotaz ohledně případného zájmu o nákup upomínkových předmětů 
FIM UHK - vzhledem k tomu, že není prostor k přímému prodeji, jednalo by se pouze 
o možnost zavedení nějaké omezené formy e-shopu. Mgr. Kozel a RNDr. Poulová 
v této souvislosti požádali senátory SK AS FIM o zjištění zájmu mezi studenty a 
přednesení výsledků na dalším zasedání AS FIM. 

3) Doc. Gavalcová přednesla informace ze senátu UHK. O návrhu Mgr. Maněny na kurz 
WebCT týkající se činnosti jednotlivých akademických senátů. Dále podala informaci 
o chystaných činnostech AS UHK a požádala o připomínky či náměty. 

4) RNDr. Pražák požádal doc. Gavalcovou, aby při přípravě nových dokumentů bylo 
pamatováno na vazbu dokumentů senátů fakult, případně doporučení k jejich úpravě. 

5) P. Košťál přednesl senátu několik návrhů od studentů: 



- prosba o řešení závory pro příjezd a odjezd motocyklů. Čidlo v tomto případě 
nefunguje. Dále o možnost vyhrazení několika parkovacích míst pouze pro 
motocykly. – Bude zváženo. 

- Žádost o doplnění věšáků v učebnách a do relaxcentra. RNDr. Poulová 
reagovala: nelze měnit návrh architekta a jsou na budově prostory šaten, které 
jsou k tomuto účelu vyhrazeny. 

- Zvážení možnosti trvalého umístění stolů a židlí v prostorách pod schody na 
budově A. Tato možnost bude prodiskutována, ale pravděpodobně to není 
možné z důvodu dodržení bezpečnostních předpisů. 

- Dotaz na možnost sledování fotbalových zápasů na TV na učebně. Nelze, není 
možnost příjmu TV signálu. 

- Doplnění softwaru WINRAR na učebny. Bude proveden dotaz na ÚIS. 
6) Doc. Janeček poděkoval senátu za práci v roce 2008. 
 
 

Usnesení: 
Akademický senát Fakulty informatiky a managementu: 

1. Schvaluje změnu ve složení Disciplinární komise FIM: Mgr. Rubáček nahradil Ing. 
Šrámka. 

2. Schvaluje aktualizaci dlouhodobého záměru FIM na rok 2009. 
 

 
Hlasování o usnesení: 7 pro návrh – 0 proti 
Usnesení přijato jednomyslně. 
   
 
 
       RNDr. Pavel Pražák, Ph.D.  

             předseda AS FIM 
 
 
 
Zapsala: Kateřina Mišičková 
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